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Να κινηθούμε εμπροσθοβαρώς στις “πράσινες”
οδικές μεταφορές, πρότεινε ο CEO της Solaris Bus
& Coach

2021/02/19 07:39 στην κατηγορία MMM

Στις προοπτικές χρήσης υδρογόνου στις οδικές μεταφορές αναφέρθηκε ο Javier
Calleja, CEO της Solaris Bus & Coach, μιλώντας στο 10ο Συνέδριο Athens Energy
Dialogues, καθώς όπως τόνισε ο στόχος είναι η απεξάρτηση από τον άνθρακα.

Όπως είπε «η τεχνολογία είναι έτοιμη, οπότε πρέπει να κινηθούμε εμπροσθοβαρώς».

Μιλώντας ειδικά για το υδρογόνο, ο Calleja τόνισε ότι υπάρχει έλλειψη υποδομών 
και θα απαιτηθούν επενδύσεις σε αυτόν τον τομέα, αλλά και η δημιουργία ενός
νομικού πλαισίου για την χρήση υδρογόνου στις οδικές μεταφορές.

Δίνοντας έμφαση στην ηλεκτροκίνηση, είπε ότι περισσότερα ΜΜΜ είναι μέρος της
λύσης για την απανθρακοποίηση, καθώς είναι προτιμότερο από το να γεμίσουμε μία
πόλη με αυτοκίνητα.

Καταλήγοντας, ο Calleja δήλωσε ότι «βλέπουμε έναν συνδυασμό υβριδικών
ηλεκτροκίνητων οχημάτων με υδρογόνο».


